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Vedoucí kolotoče Kvě 8, 2023

VIDEO: Henry Kissinger je zpátky na scéně a
předpovídá vyjednávání o míru na Ukrajině do konce
tohoto roku! A český generál-prezident Petr Pavel
odpálil na britském Guardianu atomovku, když
prohlásil, že i když pomáháme Ukrajině jak se dá,
musíme se vnitřně připravit na nepříznivý výsledek!
Ukrajinská armáda utrpí během útoku na Rusy strašlivé
ztráty, bez ohledu na to, jak dopadne chystaná
ofenzíva! Kdo by to řekl, že slova rozumu začnou padat
právě od generála Pavla? Fialová soldateska už řve, že
je dezolát a je nasazený Kremlem!

aeronet.news/video-henry-kissinger-je-zpatky-na-scene-a-predpovida-vyjednavani-o-miru-na-ukrajine-do-konce-
tohoto-roku-a-cesky-general-prezident-petr-pavel-odpalil-na-britskem-guardianu-atomovku
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Válka na Ukrajině se pomalu blíží do finále. To není názor z ruského

tisku, ani z amerického, ale konceptuální vývoj na mediální a

politické scéně v posledních hodinách. Bývalý ministr zahraničí USA

a poradce mnoha amerických prezidentů Henry Kissinger oslaví za

pár dní 27. května 100. narozeniny a stane se suverénně jedním z

nejstarších žijících vrcholových politiků na této planetě.

V neděli poskytl pro americkou stanici CBS v pořadu Sunday

Morning exkluzivní rozhovor [1], ve kterém m.j. prohlásil, že Čína

se stane hlavním vyjednavačem mírového procesu na

Ukrajině a už koncem tohoto roku by mohla být zahájena

vyjednávání o ukončení války na Ukrajině. Kissinger se zdržel

detailů na jakém půdorysu budou vyjednávání probíhat, ale je čím

dál tím jasnější, že půjde o důsledek selhání ukrajinské ofenzívy,

která je stále oznamována a stále je odkládána, podle posledních

informací až na červen, dokonce zaznívá i termín prázdnin.
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Podle Volodymyra Zelenského nemá Ukrajina stále dostatek munice,

neustále potřebuje další munici a bez dostatku munice není teď

možné spustit ofenzívu, takže namísto velké ofenzívy se pokouší

ukrajinské jednotky o starou taktiku používanou AFU vlastně od

počátku konfliktu, a to je tzv. průzkum bojem. Při něm ukrajinské

jednotky testují odpor ruských obranných linií a když narazí na

odpor, tak se stáhnou a místo označí jako silně bráněné a posunou se

o pár kilometrů jinam a tam to znovu zopakují a zkouší, jaký je

odpor.

Ofenzíva pořád ne a ne začít, protože Ukrajinci se bojí masakru a chybí jim dělostřelectvo a munice

https://href.li/?https://www.youtube.com/watch?v=VKE8lDEhCZs
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Pokud je někde slabá ruská obrana, průzkum bojem to odhalí a štáb

pošle průzkumné jednotce posily a dojde k průlomu a k obsazení

nějaké osady, vesnice, vyvýšeného kopce apod. Jenže, to nelze nazvat

protiofenzívou, protože to jsou průzkumy bojem a vyzobávání slabě

bráněných míst nepřítele, a takových na frontové linii už mnoho

není. Ukrajinská armáda potřebuje na vytlačení 500 000

ruských vojáků na čele a v týlu ruské frontové linie

přibližně 1,5 až 2-násobek vojáků. To je zhruba 750 000 až 1

000 000 ukrajinských vojáků, a to za předpokladu masivní podpory

ukrajinské artilérie a letectva. A ty také AFU nemá, takže by z takové

ofenzívy Ukrajinců byl masakr.
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Petr Pavel předal Zelenskému při návštěvě Kyjeva gravírovanou pistoli ČZ-75 s

věnováním

Rusové mají na čele fronty 300 000 mužů a zhruba 20 km vzadu je

týlová fronta s dalšími 200 000 ruskými vojáky. Tato čísla

vyplývají z těch uniklých tajných dokumentů Pentagonu.

Jedinou možností Ukrajinců je nalezení nějakého slabého místa v

ruské frontě a do toho místa Ukrajina vrhne všechny své vojáky,

které chystá na ofenzívu, tedy zhruba 60 000 mužů.

V takovém místě by mohlo nastat ukrajinské přečíslení až 1:5 ve

prospěch Ukrajinců a mohlo by se jim provést zahájit průlom.

Problém je v tom, že aby se podařilo tento klín vrazit do ruské fronty,

https://aeronet.news/wp-content/uploads/CZ75_Pavel_Zelensky.jpg
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musela by tento klín během postupu chránit silná ukrajinská artilérie

a letectvo, protože bez nich by ruské dělostřelectvo tento klín

rozstřílelo z velké dálky doslova na maděru.

Ukrajinci již podle všeho ofenzívu spustili, ale v malém rozsahu a postupně se vyčerpává

Rusové navíc používají proti ukrajinským vojskům termobarické

raketomety Solncepjok, které mají na postupující vojska nepřítele

doslova anihilační účinek. Jinými slovy, bez dostatku děl a hlavně

dělostřelecké munice a letecké podpory nelze ukrajinskou ofenzívu

ani zahájit. A čas utíká. Takže AFU se vrací k původní taktice a

k průzkumům bojem, v menších sestavách, čímž se ale

rozmělňuje síla chystané ofenzívy, protože mnoho

Ukrajinců při těchto průzkumech zahyne.

A právě proto Kissinger hovoří o prognóze vyjednávání o ukončení

bojů již ke konci tohoto roku. Tomu se prostě nedá vyhnout. Bez

munice, dělostřelectva a masivní armády, kterou 60 000 mužů

rozhodně není, jsou šance na úspěch ofenzívy tak mizivé, že

prakticky nic jiného než jednání o příměří nepřipadá ke konci roku v

úvahu.

Prezident Petr Pavel

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PetrPavelCoronation.jpg
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A co je zajímavé, že o tomto scénáři už nemluví jen Henry Kissinger,

ale dokonce i český generál-prezident Petr Pavel, který u příležitosti

korunovace Charlese III. poskytl britskému listu Guardian exkluzivní

rozhovor, kde se samozřejmě mluvilo o Ukrajině. A český generál v

roli prezidenta začal vést opravdu “divné řeči” v takovém formátu, že

na Twitteru a sociálních sítích začali ukrajinští kečupáři křičet a

podezřívat Pavla, že je dezolát a že je na Hradě nasazený Kremlem!

Co se stalo?

Český prezident už varuje, že je potřeba se vnitřně připravit na jiný výsledek na Ukrajině, než si

přejeme…

Petr Pavel pro Guardian totiž prohlásil [2], že bez ohledu na to, co se

stane s tou ukrajinskou a neustále odkládanou ofenzívou, tak

Ukrajina jako útočící armáda na zakopané Rusy utrpí strašlivé ztráty!

A to není všechno. Největší šok nastal ve chvíli, kdy Pavel prohlásil,

že přestože pomáháme Ukrajině tak moc, jak je to jen možné,

musíme se interně připravit i na možnost a situaci, že válka na

Ukrajině nedopadne podle našich předpokladů. Pavel doslova uvedl:

A samozřejmě jim (Rusům) to obrana usnadňuje, protože

Ukrajina utrpí strašné ztráty, i když je dobře připravená.

Takže zaútočit na nepřítele, jako je Rusko, bude obtížné a Rusové se

nenechají zaskočit.

Myslím, že bychom měli udělat vše, co je v našich silách,

abychom Ukrajince povzbudili a podpořili je v jejich

úspěchu. Vnitřně bychom ale měli být připraveni i na

další nepředvídatelné události…

Generál Petr Pavel se tak i v roli prezidenta chová pořád jako generál

a pražská fialová soldateska mu to dá pěkně sežrat, protože takovéto

řeči jsou označovány na Facebooku za zradu Ukrajiny, za řeči

Putinovy propagandy a není prý důvod se na nic vnitřně připravovat,

protože nic než vítězství Ukrajiny nepřipadá v úvahu.

https://href.li/?https://www.theguardian.com/world/2023/may/07/czech-president-petr-pavel-warns-against-rushed-ukraine-counteroffensive
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Zvolení Petra Pavla do funkce prezidenta mělo Fialově vládě

připravit prostor a klid na práci, ale místo toho se ukazuje, že generál

Pavel “zlobí” a vypouští výroky pořád jako generál a ne jako

prezident. Tohle je možná tzv. postižení z povolání, kdy prostě voják

zůstane vojákem a prezident je prostě jen další funkce přilepená

generálovi na uniformu. Asi tak se to dá nejlépe charakterizovat.

Ukrajincům už nezbývá nic jiného, než porazit Rusy pomocí propagandy. A jedou zostra. Skoro třikrát

pomalejší raketou z Patriotu prý sestřelili Rusům desetimachový Kinžál…

Ruská televize RT totiž okamžitě Pavlův výrok pro Guardian

zaregistrovala [3] a citovala, přičemž v souvislosti s tím, co říká

Kissinger a rovněž s tím, co píše americký list Politico [4], je už více

než jasné, že kolektivní západ se chystá ne nevyhnutelné, tedy na

konec války, který nebude podle představ Kyjeva o totálním vítězství

a o porážce Ruska.

Kyjevu už nezbývá mnoho nástrojů na udržení války, tedy kromě

propagandy, jako třeba příběh [5] o sestřelení ruské hypersonického

střely Kinžal americkým systémem Patriot, samozřejmě ale bez

poskytnutí důkazů v podobě trosek střely, bez poskytnutí videa a

jiných důkazních materiálů. Kinžál operuje při rychlostech

Mach 10 [6], zatímco americký systém Patriot používá 2,5x

pomalejší rakety MIM-104C PAC-2/3 [7], které dosahují

rychlosti maximálně okolo Mach 4. A právě tyto rakety

dostali Ukrajinci [8].

https://href.li/?https://www.rt.com/russia/575948-ukraine-counteroffensive-pavel-zelensky/
https://aeronet.news/video-ukrajinsky-ministr-zahranici-vyvolal-poprask-v-televiznim-vystoupeni-svym-prohlasenim-ze-bude-mozna-potreba-jeste-dalsi-ofenziva-kdyz-tahle-chystana-nesplni-cile-uplneho-vytlaceni-ruske/
https://href.li/?https://www.dw.com/en/ukraine-updates-kyiv-shot-down-russian-hypersonic-missile/a-65536880
https://href.li/?https://en.wikipedia.org/wiki/Kh-47M2_Kinzhal
https://href.li/?https://en.wikipedia.org/wiki/MIM-104_Patriot#:~:text=The%20first%20fielded%20variant%20was,in%20excess%20of%20Mach%202.
https://href.li/?https://www.npr.org/2022/12/21/1144662505/us-ukraine-patriot-missile-system
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Raketa Kinžál (KH-47M2) na záchytné stíhačce MiG-35

Kyjev tak znovu vypustil neuvěřitelnou kachnu, kterou dokáže

vyvrátit i malé dítě, které umí číst a vyhledávat informace na

internetu. Dva a půlkrát pomalejší raketou opravdu Kinžál

nesestřelíte, a to ani omylem. Jedinou možností, jak by mohla raketa

Kinžál spadnout, je technická závada, selhání náporového motoru

rakety, který spaluje atmosférický kyslík namísto paliva, trefení ptáka

během letu apod.

To se samozřejmě může stát a Kyjev si to přivlastní a řekne, že raketu

Rusům sestřelil. Propaganda v každé prohrané válce

kapituluje vždycky až jako poslední, to je třeba si zapamatovat,

takže i když Ukrajinci budou už definitivně v loji, jejich propaganda

pojede na plné obrátky. O tom není potřeba pochybovat. Důležitější

jsou signály, které přichází ze Západu od lidí jako je Kissinger, Pavel

a co píšou západní média, jak postupně korigují pro-ukrajinský

vítězný narativ. Pomalu to z nich leze.

-VK-

Šéfredaktor AE News

https://aeronet.news/wp-content/uploads/MiG_35_KH-47m2-Kinzhal.jpg
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Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Lukas 11:15-20

 
15

 
Luke 11:15

 
“Ale někteří z nich řekli: “Belzebulem, knížetem zlých duchů, vyhání

zlé duchy.”16Jiní po něm žádali, aby ho pokoušeli, nějaké znamení z

nebe.17Ale on znal jejich myšlenky a řekl jim:,,Každé království

rozdělené samo proti sobě pustne a dům na dům padá.18Jestliže se

tedy i satan rozdělil sám proti sobě, jak obstojí jeho království?…

když vy říkáte, že vyháním zlé duchy Belzebulem.19Ale jestliže já

vyháním zlé duchy Belzebulem, kým je vyhánějí vaši synové? Proto

oni sami budou vašimi soudci.20Jestliže však vyháním zlé duchy

Božím prstem, pak tedy přišlo Boží království k vám.“

Kissinger – primy potomek Belzebuba.

 
Chromozom Y je dedicny provzdy z otce na syna. Jak vzhledem, tak

duchem.

https://aeronet.news/donate/
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No, nejsem rozhodně fandou toho generála Chameleona Lunaparta,

ale při hodnocení kandidátů na p-residenta a jejich šancí jsem čekal a

se skřípěním zubů se smiřoval s jeho vítězstvím, ale s nadějí, že

vzhledem k jeho vzdělání a zkušenostem bude z těch možných

kandidátů alespoň v otázkách dnes tolik aktuálního vojenství realista

a bude, jakožto vrchní velitel AČR, ten aktivismus dejvické Valkýry

trochu krotit a jeho vcelku realistický názor na šance ofenzívy

ukronacistů to potvrzuje.

Tu bouchačku daroval tomu pitomcovi zřejmě jen proto, aby se měl

čím zastřelit, než to za něj udělá nějaký jeho podřízený. Už ho tam

začínají mít plné zuby a to ještě ti okrajinci nespočetli všechny své

mrtvé… To až udělají, tak ho roztrhají na kusy holýma rukama…

 
Hlavně v řadách echtovních nacistů, jejichž řady už povážlivě

prořídly, se začínají ozývat velice neuctivé poznámky na jeho adresu,

za které by zde byl kdokoli pohnán okamžitě před soud s obviněním z

antisemitismu…

 
Zblbé obyvatelstvo okrajiny Ruska zrovna dostává velmi užitečnou

lekci a její do EU se rozprchlá část začíná svým antisemitismem

velice znervózňovat židovskou obec např. v Německu, kde místní židé

(často ti rusky hovořící) mají nyní strach dokonce veřejně slavit Den

vítězství z obav z okrajinských uprchlíků a chystané oslavy hodlají

utlumit, k čemuž je vyzvala sama předsedkyně Německé židovské

obce, která byla jako malá zachráněna německým manželským

párem, který jí zakázal zveřejnit jejich jména z obavy před násilím ze

strany místních nacistů…

 
Ano, už zase běžní a méně privilegovaní židé v EU začínají mít strach,

ale nemaje žádnou zpětnou vazbu a sebereflexi obviňují z toho

veskrze zhovadilého stavu tohoto světa kde koho, jen na sebe a své

špičky, jako je ta fosílie Henry, nebo magor Soros a Schwab, při tom

zapomínají a to samé se týká i těch židů v Rusku…
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Zdá se, že ruské divoké raketové bouře vyděsily západní svět. Česká

republika, stát NATO, učinila šokující předpověď o ztrátě Ukrajiny

prostřednictvím prezidenta (video s dabingem Romana Kirsche):

https://youtu.be/q8BS6Pn-qIg

Ve varovné zprávě bezpečnostní rady Ruské federace se uvádí, že

ministr zahraničí Sergej Lavrov poukázal na to, že je třeba „zastavit

Ameriku k ukončení konfliktů“, a v této zprávě se dále říká, že k této

faktické proklamaci se rovněž připojil náměstek ministra zahraničí

Sergej Rjabkov svým prohlášením, kde konstatoval, že „pracujeme na

tom, aby vztahy se Spojenými státy nespadly do propasti otevřeného

ozbrojeného konfliktu, jelikož už jsme na okraji této propasti.” Spíše

to vypadá, že Henry Kissinger vydal svoji předpověď o vyjednávání

míru na Ukrajině do konce roku ne na základě upřímnosti, ale ze

zoufalství, jelikož si uvědomuje blížící se ekonomický kolaps

Spojených států, kde je v současnosti více než 2 000 insolventních

https://href.li/?https://www.hindustantimes.com/ht-img/img/2023/05/08/1600x900/HT_Normal_Thumbnail__AUG__2021US_1683559600615_1683559603273.jpg
https://href.li/?https://youtu.be/q8BS6Pn-qIg
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bank, a polovina Američanů si myslí, že jejich peníze nejsou v

bezpečí. Největší americká banka JPMorgan k tomu uvedla, že na

základě současných událostí „americká bankovní krize zvýšila

poptávku po zlatě na zajištění rizik proti katastrofickému scénáři.“

https://numidia-liberum.blogspot.com/2023/05/la-russie-declare-

que-nous-sommes-sur.html

Takže postup Ruska na západ je plánovaný. Bude se sice vyjebávat

prostřednictvím Číny, ale to bude na dlouho a mír je v nedohlednu.

 
Čili RA začne “ohrožovat ” územní celistvost a svrchovanost států V4

a Pobaltí. Což znamená zákonná mobilizace k obraně každé

jednotlivé země.

 
Tedy ne do ukravínských zákopů, ale do našich. No možná do

polských, protože mafie nechce propojení Rusko-germánie a polské

roviny se snáz překonávají, než Karpaty. Mají to už nacvičené.

Dobre spravy! Kiez by uz bol mier! Konecne si vybalim tych par

“svetiek”, co si clovek preistotu zbalil a nachystal, ak by sa situacia

“blbe” vyvyjala. Po roku to uz zabera miesto.

https://href.li/?https://numidia-liberum.blogspot.com/2023/05/la-russie-declare-que-nous-sommes-sur.html
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Rostislav Lussier – Povolávací rozkaz do Bachmutu je rozsudek

smrti: https://youtu.be/CyNMT34aZlY

https://href.li/?https://svobodnatelevize.info/previews/video/rdh-056-rostislav-lussier-povolavaci-rozkaz-do-bachmutu-je-rozsudek-smrti.jpg
https://href.li/?https://youtu.be/CyNMT34aZlY
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Očekávání po celém světě od ukrajinské protiofenzívy jsou příliš

vysoká, řekl ukrajinský ministr obrany Oleksij Reznikov listu The

Washington Post. Většina „očekává něco velkolepého“ od ukrajinské

ofenzívy, ale to by mohlo vést k „emocionální frustraci“, varoval

ministr obrany. Citace z Washington Post: „V souvislosti s přípravou

útoku, jehož podrobnosti zůstávají utajeny, se ukrajinští

představitelé potýkají s obtížnou otázkou: Jaký výsledek bude stačit,

aby zapůsobil na Západ, zejména na Washington? Někteří se obávají,

že pokud Ukrajinci neuspějí, může Kyjev přijít o mezinárodní

vojenskou pomoc nebo bude čelit novému tlaku, aby se s Moskvou

dohodl u jednacího stolu – nikoli na bojišti. Takové rozhovory by

téměř jistě zahrnovaly ruské požadavky na vyjednané odstoupení

svrchovaného území, které Ukrajina označila za nepřijatelné.“

 
Reznikov řekl, že západní partneři mu řekli, že nyní potřebují „další

příklad úspěchu, protože jej musíme ukázat našim lidem“.

 

https://href.li/?https://svobodnatelevize.info/images/upload/tg/images/ocekavani-po-celem-svete-od-ukrajinske-protiofenzivy-jsou-prilis-vysoka-rekl-ukrajinsky-1.jpg
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Americké raketomety HIMARS na Ukrajině ztrácejí účinnost kvůli

ruským systémům elektronického rušení, uvádí CNN s odkazem na

informované zdroje. Podle zdrojů z USA, Velké Británie a Ukrajiny se

systémy stávají stále méně a méně efektivními a američtí a ukrajinští

specialisté musejí hledat způsoby, jak vyladit software, aby zabránil

rušení. Televizní kanál poukazuje na to, že dříve uniklé tajné

dokumenty USA dokazují, že státy pomáhaly Ukrajincům odhalovat a

ničit ruské rušičky elektronických údajů. Americký představitel

potvrdil, že Spojené státy radí Kyjevu ohledně odhalování a ničení

prostředků radiolokačního boje, uvedl televizní kanál. Je tedy

absolutně nemožné, aby došlo k sestřelení ruské hypersonické střely

https://href.li/?https://svobodnatelevize.info/images/upload/tg/images/americke-raketomety-himars-na-ukrajine-ztraceji-ucinnost-kvuli-ruskym-systemum-elektronickeho-ruseni-1.jpg
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Kinžal nad Kyjevem jak tvrdí mainstreamová média, která přebírají

ukrajinskou propagandu. Je to jen další chiméra jako smyšlený

příběh o Duchu Kyjeva.

 

 

The Telegraph: „Nejnovější zbraně Ruska mění kurz NWO“ – v

článku se píše, že ruské „chytré bomby“ zmařily protiofenzivu

ozbrojených sil Ukrajiny a nyní bude muset Kyjev revidovat plány

kampaně. Klouzavé pumy jsou vybaveny „křídly“, která jim poskytují

https://href.li/?https://svobodnatelevize.info/images/upload/tg/images/the-telegraph-nejnovejsi-zbrane-ruska-meni-kurz-nwo-publikace-pise-ze-ruske-chytre-1.jpg
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větší dosah a létají nízko a dostatečně daleko, aby se vyhnuly některé

protivzdušné obraně. Radary ne vždy zachytí objekty létající v malé

výšce a malá velikost klouzavých bomb je znesnadňuje odhalit, píše

The Telegraph. „Kyjev bude muset změnit plánování své ofenzivy,

aby se vyhnul zhroucení. Ukrajina bude potřebovat „významnou

protivzdušnou obranu“ v předních liniích, protože její síly narazí na

místa, kde se stanou zranitelnými vůči leteckým útokům.

Otázkou je, proč PÁVEK dal Zelnicovi pistoli jen s jedním nábojem v

komoře.

Přeci si s ním, při dlouhém večeru, nechtěl zahrát Ruskou ruletu …

 
JEDINĚ jako nepřímou nápovědu pro něj, co na něho někdo chystá?

 
Ten si pak pro jistotu sehnal svou vlastní bouchačku a zdrhl do ciziny

a bůhví jestli se ještě na Ukrajinu fyzicky vrátí …

TO JE HNUS VELEBNOSTI …

„Staří lidé jsou nepotřební jedlíci“ – (Henry Kissinger, citace z The

Last Days)
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Kissinger bez nadsázky není o nic lepší než Hitler a člověk musí být

velmi krátkozraký, aby si představil morální převahu Henryho

Kissingera nad Hitlerem. Ideály doktora Kissingera jsou stejně

smrtící, ale aplikované na jiné demografické kategorie.

Stejně jako jeho druhý velitel a podřízený v Novém světovém řádu,

B.H. Obama, Kissinger dostali Nobelovu cenu za mír – jasný důkaz

orwellovského míru řízeného oligarchickou propagandou. Každý

rozumný člověk nyní považuje Nobelovu cenu za mír za ohavný

odznak vraha – pečeť démonické hostiny, která se snaží lidstvu

přinést nejtemnější pořádek v historii. Mezi názory dr. Kissingera

patří i názor, že staří lidé jsou zbyteční – takový je „svět“ Nobelovy

ceny, a přesto je doktor Kissinger už starý a stále jí jídlo….

https://href.li/?https://artyushenkooleg.ru/wp-oleg/wp-content/uploads/2017/11/kissindzher-i-zhret-mir-e1511946240916.jpg
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Armáda jsou „hloupá, hloupá zvířata, která by měla být použita jen

jako pěšáci v zahraniční politice“. (Henry Kissinger, citace z The Last

Days)

“Vylidňování by mělo být nejvyšší prioritou zahraniční politiky vůči

třetímu světu, protože americká ekonomika bude potřebovat velké a

rostoucí množství nerostných surovin ze zahraničí, zejména z méně

rozvinutých zemí.” (Henry Kissinger, National Security

Memorandum 200, ze dne 24. dubna 1974)

„Dnes by Američané zuřili, kdyby jednotky OSN vstoupily do Los

Angeles, aby obnovily pořádek; zítra budou vděční. Ještě pravdivější

by bylo, kdyby jim bylo řečeno, že existuje vnější hrozba zvenčí – ať

už skutečná nebo proklamovaná – která ohrožuje naši samotnou

existenci. A pak všechny národy světa budou prosit světové vůdce,

aby je vysvobodili z tohoto zla. Jediné, čeho se všichni bojí, je

neznámo. Když je jim předložen tento scénář, lidé se ochotně vzdají

svých osobních práv, pokud jim jejich světová vláda zaručí jejich

blaho. (Henry Kissinger, projev ve francouzštině Evian na schůzi

Bilderberg klubu 21. května 1992. Kissingerův projev byl bez jeho

vědomí nahrán švýcarským delegátem setkání)

“Síla je nejsilnější afrodiziakum.” (Henry Kissinger, citace z The Last

Days)

Ať dělám, co dělám, ať se snažím, jak se snažím, nemohu najít

omluvu pro nechutnou a nemorální filozofii Dr. Henryho Kissingera,

ale hořkou pravdou je, že je uctíván jako velký muž, přední státník,

filozof a učitel! Jak je to vůbec možné? Jaký hodný skutek udělal Dr.

Henry Kissinger pro tento svět? Čeho hodného vykonal, kromě

svědomité služby na evropském dějišti války během spojenecké

invaze právě do země, odkud kdysi uprchl? (Henry Kissinger se

narodil v Německém městě Fürth do židovské rodiny jako Heinz

Alfred Kissinger)
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Udělal někdy něco pro dobro svých bližních? S největší

pravděpodobností ne – Henry Kissinger je přesně to hloupé, hloupé

stvoření, pěšák zahraniční politiky, jak popisoval muže v uniformách

– a zároveň sám válečný veterán. Ironie nezná mezí, stejně jako je

nezná černé srdce Henryho Kissingera…

Ještě chybí Fiala v pozadí a pekelná sestava je komplet …

http://artyushenkooleg.ru/wp-oleg/archives/18692

Babicka kamarada z Kostelce n/Orlici kamaradovi rikala, ze “stary

Spiegel (ded Madly Koerbelove na matcine strane) nikdy nepracoval,

vlastnil obchod, a jen prznil krestanska devcata”. To vysvetluje, proc

mezi Cechy je tolik zidovskych misencu …

 
Na obrazku 2 potomci dabla, jak vzhledem, tak duchem …

https://href.li/?https://artyushenkooleg.ru/wp-oleg/wp-content/uploads/2017/11/kissindzher-i-olbrajt-e1511945993183.jpg
https://href.li/?http://artyushenkooleg.ru/wp-oleg/archives/18692
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V pořádku. Cesko je rozvráceno,zadluženo a bude ještě navíc

zesměšněno. Ruská federace a Východ obecně, hlavnímu městu

Praha ruku na přátelství nepodá. To východ USA pomocnou ruku

podá, ale poslouží k hození přes služební palubu. Ztrátu úsilí dodávat

z vojenských i civilních skladů směru určeného určení,dokáže

vyžehlit již jen busta světoznámého humanity Václava Havla.

 

 


